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Zápis č.48 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané ve čtvrtek 08.08.2013 od 18:00 hod. v salonku restaurace 
U Kališů. 
 
Přítomni: Ing. Černý Jan, Ing. Kotolánová Petra + Ferda Dušan,  Krutiš Libor, Krutišová 
Hana, Černá Jana, Ing. Dužíková Petra a Ing. Dužík Petr.  
Omluveni: -  
 
Předseda Jan Černý  zahájil schůzi SR s následujícím programem: 

1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti 
3. Dovybavení dětského hřiště 
4. Volné návrhy 
5. Závěr 

 
K bodu 2)   
Předseda sděluje:  
 
Pohyb na účtu v měsíci červenci:  

- -881 Kč – OSA, Ženáčské hody 
- -2 Kč – za provedení převodu 
- +0,14 Kč – úroky 
-  

Stav účtu k 31.07.2013: 15.460,55 Kč 
Hotovost v pokladně k 31.07.2013: 17.865 Kč 
 
Předseda doložil na OÚ vyúčtování tomboly z Ženáčských hodů.  
Zbývá ještě doložit nějaký doklad na výdaje spojené s pořádáním hodů, který bude na částku 
vyšší než 2.500 Kč, aby mohla být se strany Obce vyplacena dotace na pořádání kulturní akce 
ve výši 2.500 Kč. K tomu Ing. Petra Kotolanová sděluje, že se již s OÚ dohodla, doklad 
předloží příští týden a peníze budou předány do pokladny. 
 
Celková výše fin. prostředků, kterými sdružení disponuje činí (včetně dotace): 35.825,55 Kč. 
 

 

K bodu 3)  
K dovybavení dětského hřiště zaslali členové tyto návrhy:  
 
člen 1: my a nase deti preferujeme kolotoc napr.: http://www.hriste-bonita.cz/kolotoc-se-

sedaky-1-8m/p52  nebo pak nejakou sphaci sestavu se splhaci tyci napr.: http://www.hriste-

bonita.cz/splhaci-sestava-ss-402/p76  

 
člen 2: 
Bonita má právě akci na kolotoče  http://www.hriste-bonita.cz/kolotoc-se-sedaky-1-4m/p285  
http://www.hriste-bonita.cz/kolotoc-se-sedaky-1-8m/p52 

 

člen 3: 
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Já jsem taky pro kolotoč, i když balanční lávka by byla taky dobrá, ale děti by spíš určitě 

přivítaly ten kolotoč. Taky si myslím, že stačí jen ten menší. Dívala jsem se i na stránky jiných 

firem, ale tam ho měli o dost dražší a taky si myslím, že by všechny prvky měly být ve stejném 

designu. 

 

člen 4: 
Myslím, že bychom si měli říct hlavně, jestli chceme hřiště víc pro menší děti nebo pro menší 

i pro větší děti a podle tohoto postupovat při výběru prvků. Jestli se k tomu postavit, že pro 

menší děti už tam máme prvků dost a teď i pro věk cca 5-10 let? Souhlasím také 

s dovybavením kolotočem pro čtyři a teď je otázka, jestli se sedáky nebo bez a ještě se mně 

líbí šplhací sestava - hrazda, šplhací stěna, šplhací tyč (místo žebře - šplhací stěna) 

člen 5: Ahoj, naše děti na dovolené v Třeboni si hrály na kolotoči podobném jak 

http://www.hriste-bonita.cz/kolotoc-na-stani-prumer-1-4m/p338 sice je na stání, ale oni seděli 

u těch tyčí. 

člen 6: Dívala jsem se taky na nabídku Bonity. S ohledem na větší děti - školáky se mi líbily 

tyto dvě věci - kolotoč a lanová dráha.  

http://www.hriste-bonita.cz/minikolotoc-vojtisek/d89 

http://www.hriste-bonita.cz/lanovy-prvek-03-zebrik-celokovovy/d325 

člen 7: Hlasuji pro ten menší kolotoč. Ten velký by se, podle mě, tolik neužil a zabral by moc 

místa. Točící prvek na hřišti chybí.   Nějaká menší dřevěná lávka by třeba časem šla udělat 

přes potok, např. i svépomocí. Co myslíte? 

člen 8: Moje tipy dle priority 

1.  http://www.hriste-bonita.cz/splhaci-sestava-ss-307/p523 

2.  http://www.hriste-bonita.cz/kolotoc-na-stani-prumer-1-8m/p170 

3. http://www.hriste-bonita.cz/lanovy-prvek-05-lana-na-prekracovani-celokovovy/p327 

 

Doplním, že kolotoč je fajn, ale mám pocit, že tam máme spoustu atrakcí, které mají v 

podstatě jeden jasně definovaný způsob využití (houpadla, skluzavka, houpačky). Dal bych 

tam teď něco, na čem by mohly děcka svobodněji divočit a padlo mi do oka něco takového:  

http://www.hriste-bonita.cz/housenka-midi/p298 nebo  

http://www.hriste-bonita.cz/lanovy-prvek-03-zebrik-celokovovy/p325 či  

http://www.hriste-bonita.cz/splhaci-sestava-ss-307/p523 

Jo a určitě bych stále nezavrhoval kreslící tabuli: http://www.hriste-bonita.cz/kreslici-tabule-

striska-hdpe/p90  

Souhlasím s názorem, že se musíme zamyslet nad tím, pro jakou věkovou kategorii zvolit další 

doplňky. Už z toho, co píšu výše je asi zřejmé, že bych byl pro "atrakce" svědčící i starším 

dětem. 

 
 
Navržené prvky je možno rozdělit následovně: 

- vyžadují odbornou montáž vs. je možno objednat bez montáže (montáž svépomocí) 
- vyžadují zhotovení dopadové plochy vs. dopadová plocha není potřeba  

Z tohoto pohledu jsou s ohledem na finanční náklady výhodnější prvky, které je možno 
objednat bez odborné montáže a nevyžadující dopadovou plochu. 
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S ohledem na rozměry zbývajícího prostoru (cca 9x5,5m), je možno umístit libovolný 
navržený prvek.  
V diskusi bylo dále zvažováno, zdali je možno do zbývajícího prostoru umístit prvky dva, 
anebo pouze jeden.  
 
Dále byly diskutovány  návrhy s ohledem na typ prvku: 

- šplhací stěny 
- kolotoče 
- lanové prvky 
- kreslící 

Z diskuse vyplynulo, že nejvhodnější typy prvků jsou: kolotoč a šplhací stěna.  
 
Vzhledem k výše uvedeným důvodům (četnost návrhů, finanční náklady, náročnost na 
instalaci a typovou vhodnost) bylo usneseno:  

- Pořídit malý kolotoč se sedáky bez odborné montáže (cena 25.289 Kč vč. DPH).  
- Připravit rozšíření hřiště o 4 metry (směrem do obce) a do vzniklého prostoru 

o rozměrech 4x8 metrů umístit šplhací soustavu. Tento záměr by se prezentoval i na 
rozsvícení vánočního stromu, aby bylo zřejmé, k jakému účelu budou finanční 
prostředky získané na akci využity konkrétně.  Předpokládaný termín realizace 
rozšíření hřiště: rok 2014. 

- Kreslící tabuli případně zhotovit svépomocí (bude-li to možné). 
 
K bodu 4)  
Předseda sděluje, že Freiberg Tomáš ostříhal habrový plot kolem dětského hřiště. Tímto SR 
Tomáši Freibergovi děkuje.  
 
 
Dalšího nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda v 19:10. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda 


